
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 03.07.2023 

Deltagere:  Lise-Lotte, Betina, Susanne, Jacob Afbud: Ulla 

Dagsorden  

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

 

2. Valg af referent 

Jacob 

  

3. Godkendelse af dagsorden  

OK 

 

4. Godkendelse af sidste referat 

OK – Husk at sende til Bente Hjørringgaard samt Ane Christiansen (samt referater tilbage 

fra april måned)   

 

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Gennemgang af medlemsliste. DKK kan ikke rigtigt håndtere familiemedlemsskaber eller 

gratismedlemmer (hvalpekøbere). Hvalpekøbermedlemmer skal indskrives som 

almindelige medlemmer, men med en note om at de er hvalpekøbere – noten skal slettes 

manuelt, når de overgår til almindeligt medlemskab.  

Betina forsøger at holde overblikket med medlems-anciennitet. 

Adgang bagom hundeweb gives kun til Betina og Lise-Lotte. Det er det mest 

hensigtsmæssige i opstarten. Så kan vi altid tale om, hvorvidt der skal tilføjes ”hjælpere”.  

 

Ny opgave. Skal vi have lavet en ny hvalpebrochure? Lise-Lotte forsøger at samle 

oplysningerne fra hjemmesiden i en enkelt PDF-fil. Lægges på hjemmesiden, så man selv 

kan hente den. Oplysningerne kan findes på følgende link: https://dansk-sankt-bernhard-

klub.dk/hvalpenshundens-udvikling/ 

 

https://dansk-sankt-bernhard-klub.dk/hvalpenshundens-udvikling/
https://dansk-sankt-bernhard-klub.dk/hvalpenshundens-udvikling/


Herudover foreslår vi, at PDF-filen med Bernharden kan rekvireres hos Jesper, så 

opdrætteren har mulighed for enten at printe eller videresende til hvalpekøbere.  

 

Hund i fokus bliver ikke til noget – til gengæld er vi repræsenteret på Dyrenes dag i Slagelse 

og i Roskilde. 

 

Vi havde en løs snak om medlemskaber, og hvad der får folk til at melde sig ind i klubben – 

måske en brochure eller velkomst til nye hvalpekøbere. Hvordan kan vi gøre mere for at få 

nye og flere medlemmer. Hvordan fastholder vi de nye (gratis) hvalpekøbere? Måske det 

nye system kan hjælpe til at opkræve. Jacob laver et udkast til en velkomstfolder, som kan 

uddeles til udstillinger, samt evt. sende ud fra opdrættere.  

  

6. Økonomi ved kassereren  

Kun to mindre bevægelser – stadig udsigt til et overskud. 

 

7. WUSB – Evaluering 

Opmærksomhed på, at WUSB uden banket og grisefest gav overskud. Men det kan ikke 

helt skilles ad. Det er banketten, der trækker ned. Herefter ikke mere om WUSB på 

fremtidige dagsordener. 

 

8. Avl og sundhedsudvalget  

Per Møller vil meget gerne være med i udvalget.  

Der er videresendt oplysninger om nye HD-betingelser. 

Susanne laver en lille notits om at røntgen bedømmes i eget land.  

 

9. Udstillingsudvalget  

Ikke meget nyt. Der arbejdes videre på Mørkøv-udstillingen. Betina laver et opslag om, at 

det er ved at være tid til tilmelding.  

 

10.  Aktivitetsudvalget    

Lene fra Bornholm fortæller om et godt arrangement. De havde delt et hæfte ud, som vi 

gerne vil kigge på. Vi vil gerne være mere inde over, hvad der deles ud i klubbens navn. 

Lene er blevet bedt om at sende bilag til Birgit samt et indlæg til Bernharden. 

 

11.  Klubbens medier   

Vi er opmærksomme på, at der er en deadline på Bernharden d. 25. juli. 14 dage herefter 

skal det færdige blad sendes til Jesper. 

Oplysning om overgangen til DKK-opkrævning skal i Bernharden. Betina skriver og sender. 

 

12.  Lederen til næste nr. af Bernharden  

Susanne sender noget – jvf. sidste møde.   

 



13.  Næste møde  

7. august kl. 19. 

 

14. Eventuelt    

 

 

 

 

 


